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Parlen eis nostres Consellers (continuádó) 

4 Durant aquests set anys de conseller crec que la 
meva missió podia haver estât més profitosa. Em-
pero la bona voluntat i l'esperit de servei no 
m'han faltat. És per això que aprofito I'ocasió 
per demanar disculpes si algú ha cregut que la 
meva actuado ha estât partidista i a voltes ha 
pogut semblar interessada. Les coses no es veuen 
igual mirades des de fora que des de dins. 

SEBASTIÄ BONET 

1. Indubtablement eis propòsits no s'han complert, 
perqué a la práctica, sorgeixen obstacles de dife-
rents ordres, moites vegades impossibles de supe-
rar. 

2. Em plau que durant aquests anys hagin millorat 
algunes coses a Santa Eulàlia. Jo remarcarla la re-
collida d'escombraries, l'enllumenat public en les 
barriades podriem dir del pöble antic, les noves 
clavegueres en aquests mateixos llocs, la pavimen-
tació d'alguns carrers i la construcció de les vi-
vendes i millores de les escoles. 
Em dol, entre altres coses, les obres mig fetes, 
però el que realment em preocupa és que el 
poblé s'urbanitzi tant a la lleugera, dones preveig 
uns greus problèmes, sobretot de sanejament del 
poblé. 

3. Ais tres amies que ara continúen la nostra tasca, 
el que eis aconsellaria és que cada any facin un 
pía de les sessions a celebrar i s'exigeixin el com-
plir-lo mútuament amb eis demés components de 
la corporació municipal. 
I res més, penso que tots ells son prou responsa-
bles del que suposa el seu càrrec. 

4. No se m'acut altra suggerència que després d'a-
quests set anys, no em dolen les moites hores i 
preocupacions que lie empleat pel pöble. I en 
pròximes eleccions municipals aconsellaria a totes 
les persones, sobretot les que estan dotades de 
millors qualitats, que no refusin el càrrec, ja que 
eis pobles eis necessiten. 

JAUME CIURANS 

1. Jo diria que quasi totes, amb eis proposits dels 
uns, les opinions dels altres, resoltes entre tots, 
sempre han arribat a bon terme. 
Si alguna queda encara en projecte crec que 
també arribará en el seu dia. 

2. Totes les trobo ben encertades, sobretot les que 
son pel bé de tot el pöble. 

3. Que s'ho prenguin amb interés, procurant tenir 
bona avinença i vetllar pels intéresses del pöble; 
i crec que seria convenient tenir més sessions que 
les que hem tingut nosaltres últimament, perqué 
el pöble evoluciona molt, el quai fa que sorgeixin 
més problèmes. 

Als nous consellers, que segurament deuen tenir 
tot un munì de projectes, illusions i temors davant 
la responsabilitat que han contret, eis preguntem: 

1.— Quins creus que son eis problèmes del 
nostre pöble que demanen una més ràpi-
da solució? 

2 .— Com consideres que ha de ser el treball 
d'equip a l'Ajuntament i quines creus que 
son les tevespossibilìtats en aquest equip? 

3. — Qué pots prometre a la gent del pöble en 
el moment d'agafar aquesta responsabili-
tat? 

4. — Tens interés en dir alguna cosa més? 

FRANCESC GUAL 

1. Jo crec que de problemes, com una zona indus-
triai, arranjament de camins i carrers i d'altres, 
sempre n'hi han, però per una ràpida solució jo 
crec que s'hi ha de pensar. 

2. Tenir bona tmió i voluntat per a poder complir el 
meu càrrec. 

3. Treballar perqué ells en treguin el profit. 

JOSEF MARGENAT 

1. Els problemes que en aquests moments veig els 
agrupo en dos apartats: Ensenyament i Sanitat. 
Del primer apartat diré: Que caldria tenir unes 
escoles ben assortides de material pedagogie i di-
dàctic, bona calefacció en el seu degut temps. Que 
la Junta Municipal d'Ensenyament prengui cons-
ciéncia deis problemes que sorgeixin, a la vegada 
que tinguin constant contacte amb eis mestres i 
pares deis nens. Que l'Ajuntament fundi unes be-
ques per ajudar a les families que tinguin dificul-
tats econòmiques perqué els seus fills assisteixin 
a I'escola. Activar I'acabament dels estatges dels 
mestres del Rieral i posar en les degudes condi-
cions els de la Sagrera. 
Del segon apartat die: Que les aigiies brutes i re-
siduals no desemboquin a recs i altres llocs de 
servei públic. Que les aigiies del riu Tenes no es 
vegin contaminades per evacuacions industrials o 
de granjes. Que havent-hi un servei de recollida 
d'escombraries, seria bo que tothom l'usés, abs-
tenint-se de llençar-ho a llocs no adéquats. Pro-
curar el servei d'una farmacia en el nostre pöble. 

2. No hi ha Hoc a dubte que per assolir uns fins pro-
posais, si no és en equip, és molt difícil d'obte-
nir-los. A l'Ajuntament, és potser el Hoc on es fa 
més exigent aquest equip. Per un bon fruit d'a-
quest treball en equip, considero indispensables 
tres punts. L'assisténcia de tots els membres 
d'Ajuntament a les sessions. Prendre's seriosa-
ment tots els problemes que es presentin 1 que 
sempre s'exposi l'opinió sincera i evitar que pos-
sibles interessos creats de cada ú puguin restar 
eficacia a les solucions proposades. I que les ses-
sions es celebrin setmanalment i com a màxim 
cada quinze dies. Considero molt interessant 
aquest punt, ja que es poden presentar qüestions 
que exigeixin una major dedicació i si s'espaien 
els contactes de l'equip, poden quedar assumptes 
pendents de solució. Veig que puc fer una bona 
tasca en aquest equip, sempre que siguí això: 
EQUIP. Ja que no dubto de I'honradesa i bona 
voluntat dels meus Companys. 

3. Materialment no puc prometre res. No sé del que 
disposaré. El que puc prometre és que jugaré net 
i que estaré al servei del pöble. 

4. Com que les sessions ordinàries poden ser a por-
ta oberta, considero interessant que hi hagués 
assisténcia de veins a aqüestes. 

JAUME VALLS 

1. De problemes a resoldre i d'iniciatives a portar 
a terme n'hi ha tantes que la llista seria potser 
massa llarga. 
Jo crec que com a problema més important es 
pot citar la falta d'informació que rep el pöble 
de les decisions que es prenen, això es tradueix 
en una manca total d'interès pels problemes mu-
nicipals en la majoria dels veins. 
Mentre sentim: No t'emboliquis! Nosaltres ja 
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